
Pytanie: 
Żeby zobrazować skalę pracy przy postępowaniach sądowych, to ile obecnie ich się toczy z udziałem 
Gminy?
Odpowiedź: 
Aktualnie toczą się 3 postępowania sądowe, przy czym 2 z nich zlecono kancelarii zewnętrznej - nie 
mniej, dąży się do tego, aby wszystkie te sprawy włączone zostały do obsługi prawnej, której dotyczy 
zapytanie ofertowe. 

Pytanie:
Czy dopuszczają Państwo powierzenie wykonywania zlecenia, w sposób doraźny, w razie takiej 
potrzeby, innemu zawodowemu pełnomocnikowi/aplikantowi działającemu z upoważnienia? 
Odpowiedź:
Dopuszcza się powierzenie wykonywania zadań innym radcom prawnym, jeżeli Ich wiedza i 
doświadczenie, w danej dziedzinie prawa okaże się niezbędna - ale o tym zdecyduje zleceniobiorca, 
gdyż to Jemu powinno zależeć na świadczeniu usług na najwyższym poziomie.

Pytanie:
w jakich godzinach odbywają się sesje Rady Gminy?
Odpowiedź:
Sesje Rady Gminy najczęściej odbywają się w godzinach - od 10:00 i trwają około 3 godzin.

Pytanie:
ile średnio jest rozpraw w miesiącu wymagających stawiennictwa pełnomocnika?
Odpowiedź:
W skali roku to około 3 stawiennictwa.

Pytanie:
jak do tej pory wyglądała kwestia kosztów zastępstwa procesowego (czy przypadała w całości czy w 
części dla pełnomocnika)?
Odpowiedź:
Zastępstwo procesowe przypada w całości pełnomocnikowi. 
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